

# Notices / Avis

## Membership and fees / Admission et cotisation

Membership in either the Canadian Political Science Association / l'Association canadienne de Science politique or the Société québécoise de science politique includes a subscription to the *Canadian Journal of Political Science* / *Revue canadienne de science politique*. Membership fees are based on a graduated scale according to gross annual income (before taxes). Joint membership in both the Association and the Société may be attained by paying an additional five dollars. For individuals residing outside of Canada, a subscription to the *Journal/Revue* does not include membership privileges. Members may wish to contribute voluntarily to the International Political Science Association.

La cotisation à l'Association canadienne de Science politique / Canadian Political Science Association ou à la Société québécoise de science politique comprend un abonnement à la *Revue canadienne de science politique* / *Canadian Journal of Political Science*. Le montant de la cotisation est établie en fonction du revenu annuel brut (avant l'impôt). Pour être membre de l'ACSP et de la SQSP, il faudra ajouter cinq dollars à la cotisation de l'une des deux organisations. Pour les personnes n'habitant pas au Canada, un abonnement à la *Revue/Journal* n'entraîne pas l'adhésion à l'ACSP. Les membres peuvent contribuer volontairement à l'Association internationale de Science politique.

	Your gross annual income/Votre revenu annuel brut				
The choice of/Choix des Associations/Associations	Up to/A \$4,999	\$5,000- \$9,999	\$10,000- \$14,999	\$15,000- \$19,999	\$20,000 & over/& plus
CPSA only/seulement	\$15	\$20	\$25	\$30	\$35
SQSP seulement/only	\$20	\$25	\$30	\$35	\$40
Joint/conjoint CPSA/SQSP	\$25	\$30	\$35	\$40	\$45

The following subscription is available to CPSA members at a reduced rate/En tant que membre de l'ACSP, il vous est possible de vous abonner à un prix de faveur à la revue suivante :

*Canadian Review of Sociology and Anthropology*/  
*Revue canadienne de sociologie et d'anthropologie*—\$16.00

Special Foreign Subscription *CJPS/RCSP*: For individuals residing outside of Canada. Does not include membership privileges—\$20.00

Abonnement spécial *RCSP/CJPS*: Pour les personnes n'habitant pas le Canada—un abonnement à la *Revue* n'entraîne pas l'adhésion à l'ACSP ou à la SQSP—\$20.00

Institutional subscription—\$35.00

Abonnement institutionnel—\$35.00

For information, please write: / Pour des renseignements, veuillez vous adresser à: The Canadian Journal of Political Science / La Revue canadienne de science politique, Wilfrid Laurier University Press, Wilfrid Laurier University, Waterloo, Ontario N2L 3C5.

### **Nominations for Officers of the Canadian Political Science Association**

In accordance with the provisions of article VIII,2, of the Constitution of The Canadian Political Science Association, the Nominating Committee invites nominations for the offices of President-Elect and Vice-President; for six Members-at-Large on the Board of Directors; and for three members of the 1980-81 Nominating Committee.

You are reminded that each nomination requires two proposers and that it must be accompanied by a statement of acceptance signed by the nominee, as well as by her/his 100-word curriculum vitae.

All participants in these procedures must of course be paid-up members of the Association. You are further reminded that voting will now be done by mail ballot.

Nominations must be received by N. H. Chi, Secretary-Treasurer, Canadian Political Science Association, Room 1403, Arts Tower, Carleton University, Ottawa, Ontario K1S 5B6, by *February 15, 1980*.

### **Nominations à la direction de l'Association canadienne de science politique**

Selon l'article VIII, 2, de la constitution, le comité de nomination invite les membres de l'Association canadienne de Science politique à présenter des nominations aux postes de président-désigné, vice-président, conseillers (6) du conseil de direction, et membres (3) du comité de nomination 1980-81.

Il faut que chaque nomination soit accompagnée de deux signataires et d'un avis d'acceptation signé par la personne choisie, ainsi qu'un curriculum vitae de 100 mots.

Tous les participants dans la procédure en cours doivent être membres en règle avec l'Association. Veuillez prendre note que le vote se fera par courrier.

Les nominations doivent parvenir au Secrétaire-trésorier, N. H. Chi, Association canadienne de Science politique, Salle 1403, Arts Tower, Carleton University, Ottawa, Ontario K1S 5B6, *avant le 15 février, 1980*.